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DIARI DE GIRONA Comarcas Viernes, 11 de abril de 1986 

Davant la vaga convocada per Butano, S.A., la setmana vlnent 

Els distribiiídors de gas gironins 
demanen provisions al ciutadá 
La incidencia pót ser mes acusada ais petits municipis 

J.M. ' BERNILS V. 
Com ja várem informar, pels 

propers dies 15 ,16 ,17 ,21 ,22 i 23 
d'abrll i 5, 6 i 7 de maig s'ha anun-
ciat una vaga convocada pe! perso
nal de Butano, S.A. que pot teñir la 
seva incidencia amb la distribució 
d'aquest combustible arreu de les 
comarques gironines. 

Jaurne Estarriol, en la seva con-
dició de gerent d'una empresa de 
distribució de gas butá a Figueres, 
ha estat designat portaveu de l'a-
grupació provincial del sector i ha 
informat a LOS SITIOS-DIARI DE 
GIRONA de les possibles con-
seqüéncies de la yaga entre els 
consumidora gironins. 

— La vaga, de moment, no afecta 
les agencies de distribució sino que 
ha estat convocada peí personal de 
Butano, S.A. que disposa d'una 
planta embotelladora a Caldes de 

' Malavella. Les agencies^ pero, 
estem fent aquests dies les previ-
sions necessáries. Alió que volem 
demanar ais usuaris és que, 
aquests dies anteriors a la vaga, 
fessin una recollida de bombones, 
no de forma desmesurada sino que 
tinguessin la precaució de mirar les 
botelles buides que el ciutadá té a 

Avui/ variada 
acti|^tat 
cultúrala 
Figueres 

R. 
Avui es preveu a Figueres 

una variada activitat de caire 
cultural que inclou des de l'i-
nici d'un cicle de conferen
cies sobre la guerra civil fins a 
un concert de música clássi-
ca. 

A les vult del vespre, a la 
biblioteca del Casino Menes
tral, s'iniciará el cicle de 
conferencies que organitzen 
conjuntament l'ágrupacid de 
cultura Atenea i el Col.legi 
Universitari de Girona sobre 
el cinquantenari de la guerra 
civil. 

La primera xerrada anirá a 
carree de Francesc Bonamu-
sa, que parlará sobre «Ordre 
públic i administrado de la 
justicia a la Catalunya repu
blicana (1936-39)». 

A la mateixa-hora s'inau-
gurará ai Museu de Joguets 
de Figueres l'exposiciósobre 
Ilibres infanti is anglesos, 
celebrada amb motiu del 
desé aniversari de l'establi-
mejit de l'lnstitut Británic a la 
comarca. 

A les deu del vespre i a la 
sala d'actes del Museu de 
l'Empordá, está anunciatun 
concert de música clássica a 
carree del Trio Unda Maris, 
compost per flauta, clave i 
violoncel. L'acte és organit-
zat per Joventuts Musicals 
de Figueres amb la col.labo-
ració de l'área municipal de 
cultura. 

A les deu de la nit, a la dis
coteca Quixot's, play-back 
organitzat peí grup Senglars. 

La vaga afectará la factoria de Caldes de Malavella, pero incidirá a totes les 
. comarques. 

casa seva i que lescanvfín per unes 
de plenes. No obstant aixó, encara 
que les vagues anunciades siguin 
setmanals, podrem anar solucio-
nant la situáció de forma provisio
nal, ja que disposem d'uns magat-
zems on hi ha unes existéncies per 
a alguns dies. També mirarem de 
parlar amb Butano, S.A. per garan
tir el subministramént minim que 
tota empresa pública té el deure de 
donar. 

— Ja s'ha notat un increment de 
la demanda per part de l'usuari? 

— S'ha observat un cert incre
ment, encara que també pot ser a 
causa de la baixa de les temperatu-
res produi'da aquesta setmana. De 
tota manera,pensó que la vaga ens 
pot comportar algún problema 
sobretot els dies immediatament 
anteriors a l'inici del conflicte. Pro-
curarem, pero, garantir el submi

nistramént, especialment en els 
casos mes necessaris. 

— Els petits municipis poden ser 
els llocs en la previsió s'hauria de 
fer de forma mes urgent? 

— Son aquests pobtes, precisa-
ment, els que ens han mogut a les 
agencies de distribució —que no 
depenem de Butano, S.A., pero sí 
que necessitem del seú servei— a 
fer aquesta crida peí mitjans infor-
matius de cares a la previsió. Potser 
la vaga es resoldrá durant el desen-
volupament del conflicte, que em 
sembla que és el primer que té 
rerripresa del gas, pero cal alertar 
la població. En els pobles petits el 
subministramént no es fa cada día 
sino que, normalment, el reparti-
ment domiciliar! es fa un cop a la 
setmana. Possibíement algún d'a-
quests pot quedar mes afectat que 
les ciutats gironines, encara que 
també, i en bona lógica, el cohsum 
entre un tipus de població i l'altre és 
diferent en rao del número d'habi-
tants. 

De moment, la vaga és previst 
que comenci dimarts vinent i duri 
tres dies seguits. A continuació.es 
fará iguaJment la següent setmana 
d'abril i la primera del mesde maig. 

Nova travessera a 

zSant Miquel de 

Fluviá 

En el darrer pie de la Diputa
d o de Girona es va acordar 
prendre consideració del pro-
jecte de condicionament de la 
travessera^áe Sant Miquel de 
Fluviá que l'Ajuntament de la 
vila va presentar recentment a 
la Corporació provincial. Aqüest 
projecte és d'11.630.297 pes-
setes i es considera, la seva rea-
lització, una important millora 
en les camunicacions de la vila. 

Llanca renovará el 
m 

servei de recollida 

d'escombraries 

L'Ajuntament de Llanca aca
ba de ferpúWica la convocatoria 
del concurs per a la contractació 
del nou servei de recollida d'es
combraries i neteja viária, el 
plec dé condicions del qual fou 
aprovat en una recent sessió del 
pie municipal. 

El concurs no fixa el tipus de • 
l icitado, peí que esdeixa Iliure a 
criteri del cálcul de lesempreses 
participants en el concurs, d'a-
cord amb les condicions que 
figuren en els plecs. La duració 
del contráete es fa per cinaanys. 

Després de les acusacions fetes per Carmina Lázaro 

Bartolomé reafirma la legalitat de tots 
els contractos municipals figuerencs 
Avui es donará a conéixer l'oferta de treball 

J. M. ' BERNILS 
El primer tinent d'alcalde de l'A

juntament de Figueres, Josep Bar
tolomé, va sortír al pas, en el decurs 
d'una roda informativa celebrada 
ahir al migdia, de les declaracions 
que recentment ha fet la regidora 
socialista Carmina Lázaro sobre la 
problemática de les contractacions 
del personal municipal. 

El senyor Bartolomé va indicar 
que després d'una reunió mantin-
guda amb et secretari de la Corpo
ració, aquest li havia manifestat 
que totes les contractacions fetes 
fins ara s'havien realitzat amb tots 
els réquisits legáis, r'el que fa ais 
contractes terhporals referents a 
personal laboral, va indicar que, 
ambtotaprobabil itat, serien absor-
bits per la nova empresa de servéis 
municipals. \ 

El primer tinent d'alcalde préu 
que Carmina Lázaro está obsesio
nada pels temes laboráis i sindicáis 
i que, en él darrer pie, va flonar un 
«espectacíe teatral en qué va que
dar sola». 

Com és deu recordar després de 
diverses discussio^s amb els mem-
bres del seu partit, la regidora 
socialista va votar diferent que la 
resta deis seus compánys en la pro-
postá de contractació de personal. 

Peí que fa a la contractació de la 
correctora-dinamitzadora de cáta
la —que porta dos mesostreballant 
sense contráete— et senyor Barto-

> lomé que tot era motivat per la dife
rencia de criteris a l'hora de fixarja 

Els contractes temperáis de TAjuntainent de Figueres son objecte de polé-

seva remunerado pero que actual-
ment el tema ja s'havia resolt defi-
nitivament. L'any vinént la placa 
figurará en l'organigrama de perso
nal i será coberta amb carácter fix. 

Les acusácionS de«amiguisme» 
a l'hora de fer-se les contractacions 
també foren rebutjades per Josep 
Bartolomé «almenys peí que res
pecta a la meva área. En capoposi-
ció no s'ha fet entrar ningú perqué 
sigui amic d'un o de l'altre. Tot al 
contrárí. Fins ara els funcionaris 
que han ingressat a la plantilla 
municipal han dempstrat la seva 

valúa. En general, a tota la plantilla 
hi ha excel.lents funcionaris, nota
bles, aprovats i també algún sus
pensa pero eri aquest darrer cas no 
son de l'época que nosaltres por-
tem a l'Ajuntament». 

Preguntat per la recent contrae-
' tació d'un analista rnlinicipal, amb 

carácter temporal, que es dona la 
circumstáncia que té vineles fami-
liars per partida doble amb funcio
naris municipals, Bartolomé asse-
nyalá que «es va escollir el millor 
curriculum vitae de tots els presen-
tats. Donava molt peí damunt de la 
resta pero en tot es va prescindir de 

qui era». 
Quan,t a les hores extra, Barto

lomé va afirmar que havia demanat 
a tots els responsables de les árées 
que mes retribucions d'aquest 
tipus generen, que es mires de fer-
ne un control mes exhaustiu i es 
procuressin evitar. 

El primer tinent d'alcalde va 
manifestar que tant la brigada 
d'aigües com la de cementiris i la 
Policía Local eren del tot impossi-
ble preveüre ja que es tráctava de 
servéis especiáis que no es poden 
determinar. " 

Actualment, la secció d'hisenda 
—per la introduccid de |a informáti
ca— i la d'estadfstica —amb la con-
fecció del padró d'hábitants— son 
les que generaran mes hores extra 
enelfutur, peróperqüestionstem-
porals que res teñen a veure amb 
els altrés casos. 

Avui, pie municipal 

El senyor Bartolomé va anunciar 
per avui, a un quart de dues de la 
tarda, la celebrado d'un pie muni
cipal extraordineiri —la convocato
ria del qüal encara no ha estat tra-
mesa ais tnitjans informatius— en 
el transcursdel qual s'aprovará l'o-
ferta pública ele treball perenguany 
perpartderAjuntamentf igüerenc. • 

A j a mateixa sessió s'aprovará 
una declarado d'ineompatibilitat 
de feina per part deis membres de 
la Corporació. De moment s'ha 
ajornat la mateixa declaracid peí 
que fa ais funcionaris;. 
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